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	桑国亚 John Smagula
Temple University School of Law
Director/Associate Professor
China Rule-of-Law Program

美国天普大学法学院

中国法制项目主任／副教授


桑国亚，法律博士，教育学硕士，美国天普大学法学院中国法制项目主任兼副教授，负责管理清华-天普法律硕士项目并为给项目教授课程。作为领军专家桑国亚长期致力于发展以中国政府官员和商业律师为学生主体的美国法律教育项目。
John Smagula, J.D., M.S. in Ed., is Director and Associate Professor, China Rule-of-Law Program, at Temple University School of Law, where he directs and teaches for the Tsinghua-Temple Master of Laws (LL.M.) program. He is a leading expert in developing and teaching legal education programs for Chinese government officials and commercial lawyers. 
他负责全方位的教育项目管理，包括学术事务，校友联络，项目宣传，课程发展，教师的选拔和培训，筹款，与政府和其他大学的关系以及招生工作等。
He oversees the complete range of educational program management, including academic affairs, alumni relations, communications, curriculum development, faculty selection and training, fundraising, government and university relations, and recruiting.
桑国亚教授的课程涵盖公司法、美国法律体系以及法律推理等领域，并在80多个中国政府机构和高等院校举办个人讲座，讲座内容涉及美国法律制度和法学教育。他多次受邀出席教师培训和高等教育的学术会议。他精通中文和西班牙语，并经常负责政府官方会议的协调和翻译工作。
As Associate Professor, China Rule of Law Program, he teaches corporations law, the U.S. legal system, and legal reasoning. He has delivered lectures in English and Chinese on U.S. law and legal education at over 80 Chinese government agencies and law schools, and he has presented at many conferences on teacher training and higher education. He has full professional proficiency in written and spoken Mandarin Chinese and Spanish, and he regularly facilitates and interprets at official meetings.
就职天普大学之前，桑国亚曾在清华大学、中山大学和四川大学法学院授课；曾在美国宝维斯律所的纽约和香港分所工作；1992年获得波莫纳学院国际关系学士学位；1995年获得华盛顿大学圣路易斯法学院法律博士学位；2007年获得天普大学教育学硕士学位（主攻方向--教授英语为非母语者学习英文）。
Prior to his work with Temple, John taught at Tsinghua, Zhongshan, and Sichuan University law schools, and he worked in the corporate law practice of the New York and Hong Kong offices of Paul Weiss. He earned his B.A. in International Relations in 1992 from Pomona College, J.D. in 1995 from Washington University in St. Louis School of Law, and M.S. in Education (with focus on Teaching English to Speakers of Other Languages) in 2007 from Temple University.

桑国亚热爱中国语言和中国文化，足迹遍布中国各省市自治区直辖市，在许多边远地区做过志愿者工作。他在其个人微信公众号《老桑说》（laosangshuo）中通过文章、视频等方式时刻向学生传递着正能量。他同时是美国和中国的注册茶艺师，经常被邀请作为嘉宾进行中国茶和茶文化的讲座。
John has long studied the Chinese language and culture, having traveled to each province in China and taken on volunteer projects in remote areas. He maintains his own WeChat channel with regular content that helps students to achieve goals and live positively. He is also a Certified Tea Specialist both in China and the United States, and is frequently invited to give talks on Chinese tea and tea culture.
